

**Belmont Forum and Collaborative Research Action:  
Arctic Observing Systems and Sustainability**

National Annex: Canada – Social Sciences and Humanities Research Council (SSHRC)  
Eligibility and national funding modalities:

While not offering additional or dedicated research funds, SSHRC invites Canadian researchers interested in the themes put forward by the Belmont Forum to develop proposals that involve their international colleagues and partners and to submit their applications through funding opportunities offered under SSHRC's [Insight](#) and [Connection](#) programs. Furthermore, SSHRC award holders working in areas related to the Belmont Forum can use their existing research funds to participate as collaborators on applications being submitted to the Belmont Forum's calls for proposals. SSHRC will also assist international researchers in establishing contact with Canadian researchers to create new networks of research collaboration and co-ordination.

Contact:

**Mika Oehling**

Program Officer

Social Sciences and Humanities Research Council of Canada

Partnerships Portfolio

Constitution Square 350 Albert Street

PO Box 1610, Station B

Ottawa, Ontario K1P 6G4 Canada

Telephone : 613-992-4227

E-mail : [mika.oehling@sshrc-crsh.gc.ca](mailto:mika.oehling@sshrc-crsh.gc.ca)

**Forum Belmont et Activité De Recherche Collaborative :  
Systèmes d'observation de l'Arctique et durabilité**

Annexe nationale : Canada – Conseil de recherches en sciences humaines (CRSH)  
Modalités relatives à l'admissibilité et au financement à l'échelle nationale :

Le CRSH, bien qu'il n'offre pas de subvention de recherche supplémentaire ponctuelle, invite les chercheurs canadiens intéressés par les thèmes du Forum Belmont à concevoir des projets auxquels pourraient collaborer leurs collègues et leurs partenaires étrangers. Ils pourront ensuite soumettre une demande de financement dans le cadre des occasions offertes par les programmes [Savoir](#) et [Connexion](#) du CRSH. Par ailleurs, les détenteurs de subvention CRSH qui travaillent dans des domaines connexes au Forum Belmont peuvent utiliser leurs fonds de recherche actuels pour participer en tant que collaborateurs aux demandes soumises en réponse aux appels de propositions du Forum Belmont. Enfin, le CRSH aidera les chercheurs étrangers à entrer en contact avec des chercheurs canadiens pour favoriser la création de nouveaux réseaux de collaboration et de coordination en recherche.

Personne-ressource :

**Mika Oehling**

Agent de programme

Conseil de recherches en sciences humaines du Canada  
Portefeuille des partenariats  
Constitution Square  
350, rue Albert  
C.P. 1610, succ. B  
Ottawa (Ontario) K1P 6G4  
CANADA  
Téléphone : 613-992-4227  
Courriel : [mika.oehling@sshrc-crsh.gc.ca](mailto:mika.oehling@sshrc-crsh.gc.ca)